



Protokoll fra Styremøte i Røros Idrettslag **RIL 11/23**

Dato: 07. nov. 2023
Kl: 19.00 - 21.00(21:30)
Sted: Bergstaden

Tilstede: Christian, Endre, Ståle, Vegar, Anette og Anita
Forfall : Stein Petter

Sakliste

Sak 187/23 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte
Sak 188/23 Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste
Sak 189/23 RørosBanken
Sak 190/23 Økonomistatus
Sak 191/23 Orientering Ren Røros
Sak 192/23 Spillemidler
Sak 193/23 Løypeforening samarbeid- Ren Røros
Sak 194/23 Håndball Gruppas sammensetning
Sak 195/23 Skott maskin / Pump track
Sak 196/23 Vurdering av Spond
Sak 197/23 Rydde kjeller i Verket
Sak 198/23 Øra- Parkering Julemarked
Sak 199/23 Kontor ressurs
Sak 200/23 Fastsetting av årsmøtedato
Sak 201/23 Kommunikasjonsregler
Sak 202/23 Seminardag for styret
Sak 203/23 Oppfølging av saker fra forrige møte
Sak 204/23 Fakturaer B- protokoll
Sak 205/23 Arbeidsinstruks DL
Sak 206/23 Røros Kafedrift AS
Sak 205/23 Eventuelt

Sak 187/23 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Møteprotokoll fra 10.10.23 vedlagt saken

Vedtak: Innkalling og protokoll fra 10/10 godkjennes

Sak 188/23 Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Vedtak: Ingen habilitets kjenner seg innhabil i saker på saklista

Sak 189/23 RørosBanken V/ Robert Holm

Robert Holm orienterer om RørosBanken som Sponsor

Rørosbanken ønsker et tettere samarbeid med Røros IL.
Det er økonomisk hjelp å hente bare vi tar praten og kan finne på noe sammen. Vil bli mer synlig i Røros samfunnet

Vedtak: Vi tar Innlegget til Robert Holm / Rørosbanken til etterretning og ser frem til et enda bedre samarbeid

Sak 190/23 Økonomistatus

Rapport fra regnskap vedlagt

Vedtak: Styret tar økonomirapporten til orientering.
Kommentar: Det ønskes en forenklet rapport til Styret. Ikke alle er flinke til å lese regnskap, så en enklere fremvisning ønskes.

Sak 191/23 Orientering Ren Røros

Ny 4 års avtale som Hovedsponsor, Anita Orienterer.
Ny avtale gir Røros IL 100' pr år.

Vedtak: Orientering om ny avtale tas til orientering

Sak 192/23 Spillemidler

Det er avtalt møte med Caroline Røros i kommunen, må ha tilgang til "arkivet" til Vidar, Må forankres i investeringsbudsjettet. Alle investeringer over 300' skal årsmøte behandles(litt usikker på sum, sjekk fullmaktsmatrise)

Sendt 12 søknader til BUFDIR og Røros kommune denne uken

Vedtak: Orientering om søknader som er sendt tas til orientering

Sak 193/23 Løypeforening samarbeid- Ren Røros

Anita orienterer

Vedtak: Anita Fortsetter dialogen med Løypeforeningen.

Sak 194/23 Håndballgruppas sammensetning

Vedlagt brev fra Håndballgruppa

Vedtak: Tar referatet til etterretning.

Sak 195/23 Skott maskin/Pumptrack

Anita orienterer om tlf samtale med Skott og betaling av faktura.

Vedtak: Faktura er betalt, Anita og Styreleder tar møte med Tøndel. Endre & Ståle tar et møte med Vidar/ Dag Harald.

Sak 196/23 Vurdering av Spond

Vedlagt i saken brev fra Håndballgruppa

Vedtak: Anette svarer Håndballgruppa . Alle grupper står fritt til å benytte Spond til organisering innad i lag. Dette er ikke et system som Røros IL kommer til å ta i bruk. Klubbadmin er knyttet opp mot NIF som er det vi styrer etter. Og det ligger mye verktøy vi som idrettslag har bruk for. samordnet rapportering mm

Sak 197/23 Rydding av kjeller i Verket

Kjelleren i Verket er fortsatt ikke tømt, SL foreslår at styret tar en dugnad og tømmer.
Sender ut info til Særgrupper om at det de skal ha må hentes innen...

Lokalene koster idrettslaget 40 000,- pr år

Vedtak: Mandag 15 januar etter kl 18

Sak 198/23 Parkering Julemarked

Lars Stenvold Wik er parkeringsansvarlig. Han har jevnlig møter med Destinasjonen og det er landet en plan de er fornøyd med. De benytter også i år Easypark da dette gjør at det trengs mindre dugnadsfolk, og de slipper kontanthåndtering. Inntektsmessig er det som før, men det er færre biler så prisen er satt opp. Det at de bruker Easypark gjør at de lager skiltplaner og setter ut som skilt, er en fordel ettersom dette er blitt veldig strengt. De kan også bøtelegge biler som ikke har betalt. Denne inntekten tilfaller RILFO. Inntekten sist år var ca 60-70` på julemarked og 124` under Martnan. Avtalen med Easypark er et 2 års prosjekt for å se hvordan det fungerer. De ser allerede at dette har vært positivt i forhold til jobben som RILFO må legge ned.

Vedtak: Tar info til orientering.

Sak 199/23 Kontor Ressurs

Anita orienterer om dagens situasjon

Vedtak: Styret tar DL sin orientering til etterretning og DL gis fullmakt til å avslutte avtalen med Rene og gå i dialog med Anna om midlertidig stilling.

Sak 200/23 Fastsette årsmøtedato

Bestemme dato, varsle særgrupper samt Valgkomite

Vedtak: Torsdag 11 April. kl 18

Sak 201/23 Kommunikasjonsregler

SL foreslår å innføre interne kommunikasjonsregler, som kan settes som sak på Gruppeledermøte.

1. Jeg snakker for meg selv

Det er forskjell på å si: «Det er klart at da blir man jo rimelig irritert» – og «Da irriterer jeg meg». Å si «jeg» innebærer å ta ansvar, og er et godt utgangspunkt for å få konflikten løst.

Den som unnlater å si jeg, eller som uttaler seg på vegne av andre uten først å sjekke hva de mener, kompliserer situasjonen. Konflikten kan vokse seg stor, diffus og uhåndterlig.

2. **Jeg snakker med og ikke om**

Ved konflikter snakker man notorisk om.

Baktalelser – «brønnpissing» – fører lite godt med seg, selv for den som sladrer. Brønnpissing er selve bærebjelken i konflikter. En konflikt kan trolig ikke vare lenge dersom denne reglenes regelen respekteres. Bakvaskelser er ukollegial opptreden, uetisk og lite i samsvar med intensjonene til Røros IL.

3. **Jeg sjekker ut tolkninger og tror på svaret**

Misforståelser og feiltolkninger medfører utallige konflikter. Hvis du er i tvil om hvor du har andre : Spør og tro på svaret!

4. **Jeg forteller hva jeg trenger i stedet for å kritisere.**

hentet fra *Fra: "Folkeskikk og uskikk på jobben" av Jan Atle Andersen.*

Vedlagt ligger også kommunikasjonsstrategien som ble vedtatt i idrettslaget i 2021.

Vedtak: Innføres i Røros IL, Bli tema på Gruppeledermøte

Sak 202/23 Seminardag for hovedstyret

DL og SL foreslår en arbeidsdag 20 januar for fastsetting av årshjul mm

Vedtak: 20 januar kl 10- 15

Sak 203/23 Oppfølging av saker fra forrige møtet:

Sak 170/23 Strategiprosess- Anita orienterer om det hun har fått fra Rune J. avtaler hva vi gjør videre

Sak 175/23 Øra prosjektet, hva gjør vi?- Har vi nok til å fatte en beslutning?

Sak 178/23 Reguleringsplan Øra- Anette orienterer om det som er funnet på SL sin mail

Sak 181/23 Langegga lys + Vet vi nå hva dette koster?

Vedtak:

Strategiprosess blir sak på Gruppeledermøte, alle særgrupper må delta. Invitere kretsen som hjelpende organ inn inn i en slik prosess

Øraprosjektet er fortsatt et hodebry, vi trenger mer info

Reguleringsplan, Anette trenger hjelp til å forstå hele planen, vi må få på plass det mest nødvendige så vi får startet omregulering av bobil, Christian og...

Langegga lys: Vi har fortsatt ikke fått den totale kostnaden

Sak 204/23 Fakturaer (B-protokoll)

Vedtak: B-protokollføres

Sak 205/23 Arbeidsinstruks DL

Vedtak: Saken utsettes

Sak 205/23 Eventuelt

Christian hadde en del spørsmål fra Ski etter å ha vært med på deres styremøte.